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Поштовани чланови ПД“Авала“,
овим Програмом желимо да Вам се представимо као тим који жели и може да наше Друштво
покрене у правцу просперитета, легалитета и успеха на здравим спортским и економским
принципима.

Желимо да у нашем Друштву развијамо и унапредимо културну свест,  демократичност,
науку и стручност, еколошки приступ и јавост у раду.

Легалитет, исправићемо неправилности у оснивачком акту (Статут), све правилнике ћемо
учинити  доступним  јавној  критици  пре  усвајања,  омогућићемо  присуство  чланова  на
седницама УО у складу са Пословником. 

Дигитализацију,  администрације  Друштва.  Желимо  да  пријаве,  извештаји,  анализе  буду
аутоматизоване, да користећи технологију 21. века, имамо на друштвеним мрежама уживо,
пренос наших активности. Желимо да свим члановима омогућимо учешће у раду Друштва
сваког момента без обзира у ком делу света се налазе и какав положај заузимају у друштву.

Фискализацију тако да током нашег мандата избацимо готовину из оптицаја у Друштву. Ово
је вемо важно, јер тиме не подржавамо само рад Друштва већ све грађане Републике Србије
(школство, здравство, безбедност, Пензиони фонд…..)

Образовање,  желимо да  оспособимо спортске  стручњаке за  рад  са  рањивим групама,  са
децом и пензионерима, развијамо општу физичку културу, социјалне и културолошке односа
међу  члановима,  културу  слушања  природе  и  друштва,  комуникације,  развијамо  свест  о
утицају планинарења на здрав живот као и  свест о значају здраве исхране. Образовање ћемо
да организујемо кроз активна дружења на нашој Авали, организацију стручних састанака и
семинара  и  то  ћемо  објављивати  у  стручним  часописима.  Устројићемо  „Авалину  школу
планинарства“ (основна планинарска обука, иформативна предавања за чланове и грађанство,
демонстрациони технички дани на Авали). Успоставили смо, али ћемо и продубити сарадњу
са Факултетом за спорт и физичку културу у Београду, Спортском академијом у Београду,
Факултетом за туризам и спорт у Новом Саду, Заводом за заштиту природе Србије, Рударско
Геолошким  Факултетом  и  Факултетом  за  Биологију  БУ.  Формираћемо  групу  водича,
оперативних тренера,  наставника и  родитеља заинтересованих и оспособљених  за  рад  са
децом у Дрштву и школама, као и Савет спортских стручњака.

Јавност у раду, СВА документа ПД“Авале“ биће видљива на нашој интернет презентацији.
Објављиваћемо позиве за састанке органа друштва са дневним редом и потписане записнике
са резултатима гласања и одлукама. Такође, објављивићемо све уговоре нашег Друштва са
партнерима, спонзориме,  донаторима,  закупцима и спортским стручњацима.  Омогућићемо
склапање уговора са свим спортским стручњацима, организаторима спотских такмичења и
манифестација који омогућавају легалну зараду свакоме ко оствари финансијски допринос
друштву и објављиавћемо годишње извештаје о реализацији свих уговора.

Имовину,  формираћемо  Одбор  за  реализацију  „Пројекта  реконструкције  и  развоја
планинарског дома „Чарапића Брест“ као националног спотско едукативног центра у области
планинарства“,  за  шта  смо  већ  прибавили  сагласност  и  препоруку  Планинарског  Савеза



Србије.  Одбор  ће  се  бавити  унапређењем  стања  и  експлоатације  наших  домова.
Представницима закупаца омогућићемо учешће у раду Управног одбора Друштва, будући да
њихово чланство у органима није могуће због сукоба интереса.

Професионализација, у току мандата формираћемо бар једно радно место у нашем Друштву
у складу са Законом о спорту РС.

КАКО ВИДИМО НАШЕ АКТИВНОСТИ ТОКОМ НАРЕДНЕ ЧЕТИРИ ГОДИНЕ?
Омогућићемо  равноправан  и  неометан  развој  свих  планинарских  спортских  дисциплина
Друштва.
Тиме  ћемо  велики  кадровски  потенцијал  ПД“Авала“  који  традиционално  даје  значајан
допринос планинарству Србије и региона коначно, у пуној мери ставити и у функцију развоја
друштва у којем ничија заслуга никоме неће сметати, на против.

Рад са децом  У току 2024 годинеу спели смо да у ОШ „Никола Тесла“ у Винчи уведемо
предмет Планинарење као слободну наставну активност.  Предлажемо да се на овом пољу
повећа  активност  друшта.  Да  се  што  више  деце  и  родитеља  укључи  у  рад  друштва.  Да
“Авала” буде друштво које ће показати да је формула, природа плус породица, плус школа,
одржива. Да радимо на томе да што више акција буде усмерено на ову активност. Планирамо
да  ако  се  овај  програм  подржи од  стране  друштва  кроз  институције  Планинарски  савез
Београда  (програм  презентовати  градском  Секретаријату  за  спорт  и  омладину)  и
Планинарски савез Србије,  поднесемо пројекат и ресорном министарству које је  битно за
добијање  сагласности  за  ЕРАСМУС  пројекат.  Дакле,  министарство  даје  сагласност,
бесповратна  средства  се  добијају  из  ЕУ.  У  плану  је  проналажење  програма  у  оквиру
ЕРАСМУС фонда Европске уније покушаћемо да пронађемо средства како бисмо вратили
децу на планину, у планинарске домове. Пробаћемо да кроз пројекат “Школа на планини”
покажемо и укажемо на важност боравка у природи. Као прву ставку навела бих јачу сарадњу
свих секција у ПД”Авала” а у циљу реализовања овог пројекта. Какве користи ће друштво
имати од овог? Као прво биће прво друштво у Србији које ће овакав програм реализовати. Са
обзиром  да  је  већина  ових  програма  који  се  реализују  из  фондова  ЕУ  усмерена  и  на
пограничну сарадњу требало би пронаћи нека братска друштва у окружењу и спојити децу
преко планина. (Деца из школе неке школе из Македноје долазе на Авалу, наша деца иду код
њих, заједничка скијања на пример).  У овом правцу очекујемо сарадњу основне школе и
друштва. За овај пројекат “Школа у природи” јако је битно да постоји тимски рад и добра
воља свих чланова да своје знање, искуство и контакте ставе у службу друштва а све због
реализовања овог пројекта.  Сарадња са ПСС је такође веома битна као и са регионалним
савезима тј. ПСБ.

Планинарење
У  наредне  четири  године,  желимо  да  наше  Друштво  у  реализацији  планинарских  и
високогорских излета буде једно од водећих у Србији. ПД „Авала“ сваког викенда треба да
реализује и шетњу Авалом као и минимум један излет ван Београда. Нетреба се зауставити
само  у  границама  Србије.  Организоваћемо  викенд  акције  у  Републици  Српској  као  и
вишедневне акције у региону. Такође, верујемо да уз добру сарадњу могу да се организују и
раније  планиране  Експедиције.  Кроз  редовно  одржавање  обука  за  планинаре  тежићемо
неопходној обучености свих који одлазе у планину. Посебан осврт даћемо на најмлађе и наше
ветеране  којима  би  о  трошку  Друштва  периодично  организовали  бесплатне  излете.
Руководство  и  канцеларија  убудуће  требала  би  да  се  бави  учесталијим  маркетингом  и
позивима  чланова  на  акције  свог  Друштва.  Активности  су  у  интересу  свих  а  не  само
реализатора програма. Здрава атмосфера се гради на међусобном поверењу а не сумњама и
опструкцијама.  



Високогорство
Успони на високе и највише планинаске врхове уз употребу појединих пењачких техника и
техничке  опреме,  тзв  високогорски  успони  подразумевају  дуже  и  темељне  психофизичке
техничке и материјалне припреме, како водича кроз обуку за другу и више категорије, тако и
учесника, кроз похађање школе високогорства. Ово ће бити реализовано сталним повећањем
нивоа  спремности  кроз  четворогодишње  планове  –  циклусе  у  сарадњи  са  нашим
алпинистима и спасиоцима.
Како припремне тако и друге успоне могуће је организовати и у непосредном окружењу уз
мање трошкове,  и  тиме  се  припремити и за  успоне  на  висине које  су  неки  авалаши већ
достигли у прошлости (7000-7500м) па и на највише врхове.
Са постијећим људским потенцијалом могуће је одмах реализовати већ предложени успон на
Ухуру Пик – Килимандџаро, највиши врх Африке, као и на Западни Елбрус – Кавказ, највиши
врх Европе, који је пре неку годину без разлога отказан,
Покушаћемо  да  обезбедимо суфинансирање  у  оквиру  могућности  друштва  и  уз  подршку
спонзора.
За укупну атмосферу у Друштву развој високогорства је значајан зато што ка њему теже и
они  који  се  баве  лакшим  планинарским  дисциплинама,  као  и  они  који  се  баве  знатно
сложенијим као што су алпинизам и спелеологија.

Алпинизам
Планирамо  да  активности  Друштва  оплеменимо  и  нашим  члановима  понудимо  основне
обуке, изазове сходно могућностима учесника али и пењање тешких и високих стена, преко
захтевних турно спустева до такмичења у дисциплинама као што је нпр. драј тулинг.
2025. годину смо већ започели вршећи алпинистичке успоне у региону. Смучаћемо турно
успон на Дамаванд, највиши врх Ирана, пењаћемо пети успон на Монт Блан Папском рутом,
заједно са Гран Парадизом, као и Матерхорн виа нормале са италијанске стране, преко Лион
Грата.
2026.  године  планирамо  мало  амбициозније  планове.  Успон  на  неки  врх  преко  6000  м,
Киргистан или Еквадор/Боливија/Перу. На списку жеља је и Шмитова рута на Матерхорну.
2027. године суочићемо се са Гран Жорас, други од 3 проблема Алпа.
2028.  године  птражићемо изазов  на  неком врху  преко  7000  м,  у  Киргистану  или  Гарвал
Хималајима, Индија. Наравно, у току наведених година планирамо пењања пуно смерова у
ширем региону  и  у  Алпима.  Да би се  ови циљеви и жеље остварили у  што већој  мери,
неопходна је и подршка Друштва, како морална, тако и материјална. Да би чланови Друштва
то  подржали,  сматрамо  да  је  неопходно  да  се  што  шире  чланство  информише  о  нашим
активностима и плановима како би боље разумели саму активност.

Спелеологија
Селеологију  у  нашем  Друштву  видимо  пре  свега  као  научну  дисциплину  спорско-
рекреативног карактера.  Наше активности су изузетно везане за високо школске установе
Београдског  универзитета  као  што  су  Рударско  геолошки  факултет,  Биолошки  факултет,
Факултет за спорт и физичко васпитање и тд., као и са Заводом за заштоту природе Р Србије.
Учествујемо у заједничким пројектима и коаутори и сарадници смо неких објављених радова
у стручним часописима. Желимо да спелеологија у буде на највишем стручном нивоу и да
сваке  године  организујемо  експедицију  на  Каменом  Мору  у  Р  Црној  Гори  као  и  да
истражујемо подземне објекте у Републици Српској. Такође сматрамо да је изузетно потребно
да се на крају назначеног периода одржи експедиција у спелеолошком објекту у Југоисточној
Европи сходно нашим могућностима.

Скијање
Активираћемо  већ  постојеће  спортске  стручњаке,  а  по  потреби  школоваћемо  нове  и/или
расписаћемо конкурс за пријем нових спортских стручњака квалификованих за рад са децом



и омладином.  Организоваћемо Авалину  школу  смучања одакле  ћемо да  црпимо снагу  за
стварање младих такмичара. За школску децу у зимском периоду организоваћемо викенд и
дневне смучарске акције на планинама Дивчибаре, Гоч, Тара и Златибор. Вишедневне акције
за чланове на Копаонику,  Старој  Планини и у региону Јахорини,  Дурмитору,  Шари и сл.
Пронаћи ћемо у магацину на Авали зглобне капије и организоваћемо за почетак клупско
такмичење.  За  децу  предшколског  и  школског  узраста  организоваћемо на  нашој  Авали у
зимским данима клупска такмичења у санкању и дружења родитеља. 

Планинарска оријентација, Оријентиринг и Планинско трчање
У наредном периоду усресредићемо се на популаризацију планинарстава и оријентације међу
школском децом, али и за одрасле планинаре и кандидате за водичку обуку. Организоваћемо
Школу  планинарске  оријентације  за  млађе  узрасте.  Организоваћемо  разна  такмичења  у
оријентацији и тежићемо да створимо квалитетан подмладак који би могао равноправно да
учествује у такмичењима  оријентиринга раме уз раме са нашим искусним такмичарима.
Посебну  пажњу  поклонићемо  дисциплини  Планинаском  трчању  која  врло  брзо  расте  у
олимпијски спорт. Пружаћемо трајну подршку свим члановима и активностима који су ову
област већ довели на висок ниво.

Развој  осталих планинарских активности.  Желимо да  развијемо  и  остале  планинарске
дисиплине формирањем секција у нашем Друштву као што су спортско пењање на природној
и вештачкој стени, пењање у леду (драј тулинг), кретање кроз водопаде, трчање на скијама и
турно  скијање,  санкање,  планински  бициклизам  и  сл.  Тиме  би  повећали  понуђени  избор
садржаја нашим члановима и учинили дружења забавнијим.

Монографија Штампаћемо већ припремљен материјал за монографију поводом 70 година
Авале,  употпуњен  подацима  за  последњих  5  година,  као  и  ставити  ове  материјале  на
располагање ПСС-у за израду монографије поводом 125 година организованог планинарства
у Србији (2026. година). Такође формираћемо сталну групу за праћење развоја и бележење
историје ПД „Авала“.

Сарадња Блиско  ћемо  сарађивати  и  унапређивти  односе  са  ПСБ,  ПСС,  ПСРС,  ПСЦГ,
клубовима  и  друштвима  Предложићемо  заслужне  чланове  Друштва  за  доделу  признања
Планинарског Савеза Србије поводом 125 година постојања.

Радићемо  на  побољшању  односа  и  повратак  ветерана,  чланова,  група  и  одсека  из
егзила.



ТИМ КОЈИ УВЕК ПОБЕЂУЈЕ

Милорад Марковић – кандидат за председника
Бавио сам се спортовима везаним за ваздухопловство као што су једриличарство,
падобранство и летење клипним авионом током похађања гимназије у Мостару. У
то време сам био активан у извиђачком одреду и са њим учествовао на разним
такмичењима  на  територији  БиХ.  У  току  студирања   почео  сам  да  се  бавим
спортским пењењем. Дипломирао сам (1994) на катедри за Логоровање Факултета
за физичку културу Београдског универзитета, одбранивши тему „Спотско пењање

као нова спортска  дисциплина“.  Оснивач сам СПКС и ПКАС. Спелеологију  сам упоредо
заволео и њоме се бавим до данашњег дана.  Више пута сам био начелник Спелеолошког
одсека ПСБ као и председник Комисије за спелеологију ПСС. У ПД“Авала“ сам од почетка
бављења спелеологијом (1992). Велика љубав су ми наутичко једрење, поседујем скиперску
дозволу  и  дозволу  за  роњење  где  сам  постигао  врло  високе  и  запажене  резултате  као
Спортски директор Асоцијације ронилачких инструктора и председник  РК“Жандармерија“.
Ронилачки инструктор сам у  асоцијацијама  PROTEC,  DIWA, CEDIP и др.  Радни век  сам
провео у МУП Р. Србије на врло одговорним пословима. Специјализирао сам Борбу протв
тероризма  и  организованог  криминала  на  Фаултету  политичких  наука  на  Београдском
универзитету  (2004).  Учесник  сам  мисија  у  организацији  УН.  Пензионисао  сам  се  2017.
године. Ожењен сам и отац једног детета.

Иван Михаљинац – кандидат за потпредседника
54 године
Члан сам ПД“АвалА“ од 1979. године
Члан  породице  чије  више  генерација  је  у  чланству  клуба  и  каја  је  многе
пријатеље учланила у ПД“Авалу“
Скијаш - такмичар
Орјентирац - такмичар

Планинар на многим излетима које је Авала организовала
Члан управног одбора ПД“Авала“ од 2002-2003. године.
Током живота био је члан неколико клубова у другим спортовима, где би посебно истакли
Клуб  „Даска  и  Весло“,  где  је  као  потпредседник  комплетно  водио  финансије  клуба,
одржавање имовине и угоститељски посао унутар клуба, док је председник био задужен за
спортски део.
За  време његовог  мандата  2017-2019 Клуб  је  постао веома познат у  том новом спорту и
пословао је финансијски веома стабилно.

Снежана Адамовић – кандидат за секретарку УО
Планинарка  од  2010.  године.  Активни  посетилац  природе  у  организацији
ПД“Авала“.  Спортски  радник,  посвећен  раду  са  децом.  Мајка  троје  младих  и
перспективних  спортиста  школског  узраста.  Представник  родитеља  Основне
школе “Никола Тесла” у Винчи која броји преко две хиљаде ђака и иницијатор
заједно  са  водичима  Божидаром  Пурићем  и  Животом  Лазаревићем  увођења

планинарства као слободне активности у школу.

Божидар Пурић – кандидат за нaчелникачелника
Дипломирани  спортски  тренер,  специјалиста  за  рад  са  млађим  категоријама
спортиста која представља најосетљивији део али и будућност друштва у целини.
Поседујем и академско звање Менаџера у спорту, такође стечено на Универзитету
у Београду.  Бивши репрезентативац Југославије и Србије, освајач великог броја
медаља,  вишеструки шампион држава  у  којима  смо  живели  освајач  европског

купа  и  вицешампион  Европе  у  каратеу.  Тренер  националних  селекција,  Председник



Надзорног одбора Београдског карате савеза до 2024. године. Искусан у руковођењу савезом
и клубом, организатор Светског купа. У ПД „Авала“ планински водич са важећом лиценцом
за рад ПСС и неко ко је у периоду 2022 и 2023. и делом 2024. године организовао и успешно
извео 42 самосталне планинарске акције.

Слободан Жарковић Цобе – кандидат за члана Управног одбора 
-Рођен у Загребу 1965.
-планинарењем је почео уз оца да се бави од малих ногу,  сада већ дуже од 50 
година.
-активно  се  бавио  скијањем  и  такмичарским  скијањем,  које  је  пренето  и  у
планинарско турно скијање

-по  доласку  у  Београд  наставио  са  активним  планинарењем,  постао  члан  ПД  Авала  из
Београда и члан Горске Службе Спасавања (ГСС) 1993.
-завршио курс спелеологије 1994. и низ година активно се бавио истраживањем подземног
света
-наставио да планинари и бави се алпинизмом и турно скијањем.
-био Начелник ГСС од 2003. до 2008. и својим стручним знањем и посвећеношћу значајно 
допринео развоју и експанзији Службе. 2006. Године ГСС Србије постаје члан ИКАР 
(међународна спасилачка асоцијација) као члан А категорије (највиша категорија чланства), 
раме уз раме са елитним спасилачким службама Француске, Италије, Швајцарске, Немачке, 
Словеније, Словачке, САД,.....
-инструктор је: Горске Службе Спасавања (ГСС), алпинизма, Службе водича ПСС и скијања 
по ИСИА стандарду,
-водио Планинарски савез Београда (више од половине од укупног броја планинара у Србији)
од 2012. до 2016. Као председник, у свом мандату, између осталог, вратио Савезу у 
власништво или сувласништво 2 вредна планинарска објекта, на Тари и Копаонику.
-водио Комисију за Горску службу спашавања при ПСС од 2005. до 2011.
-водио Комисију за обуку ГСС до 2018.
-водио Комисију за алпинизам ПСС од 2010. до 2014. У том периоду остварени су и најбољи 
резултати у алпинизму у последњих 25 година.
-развио и унапредио међународну сарадњу у спасилаштву и алпинизму, како у региону тако и
шире.
-као инструктор одшколовао бројне генерације спасилаца, алпиниста и водича.
-организовао и извео на десетине најсложенијих спасилачки вежби и акција, као и 
алпинистичких табора и успона у земљи и у иностранству.
-у два мандата био члан Начелништва Службе водича и актуални је вођа Наставног тима 
Службе.
-32 годинe члан  ПД”Авала” из Београда, у континуитету без прекида. Активно развија 
планинарење у високим планинама и глечерима и доприноси  подмлађивању  чланства у 
клубу. Док је имао одрешене руке организовао у кратком времену (2017.-2019.) више 
квалитетних високогорских успона, међу значајнијим на Гросглокнер два пута,као и на 
неколико врхова масива Монте Росе виших од 4000 метара,са члановима ПД Авала.
-алпинистичка секција-одсек ПД Авала најактивнији је одсек/секција у ПСС последњих 5 
година узастопно.
-организује редовне тренинге чланова секције-одсека најмање 4 пута недељно, током целе 
године. И тако већ годинама.
-по образовању дипл.инг машинства,  у средњошколском образовању похађао све 4 године
математичку гимназију. 

Миљана Миљковић – кандидат за члана Управног одбора
Од своје  10  године  учествујем  у  друштвено  корисним активностима.  Члан  сам
удружења Горана и Извиђача. Бавила сам се дуго фолклором. Планинар сам одкад



знам за себе а члан ПД“Авала“ сам последнјих 10 година. Све ове дивне активности сам
пренела на своје троје деце. Своју енергију ћу посветити проналажењу одговарајућег места
женама и младим породицама у рекреативним, такмичарским и тренерским активностима у
планинарењу.

Дејан Обрадовић Ракун – кандидат за члана Управног одбора спелеолози
Своју планинарску и спелеолошку каријеру сам започео у Спелеолошком одсеку
Планинарског Савеза Београд као члан ПД“Авале“ 1990. године и још увек сам
ту  присутан.  Већ  дуже  време  сем  реализације  редовних  спелеолошких
активности  у  које  спадају  и  обуке  и  експедиције  обавезе  имам  и  у
организационим активностима тј. члан сам начелништва Спелеолошког одсека

ПСБ одакле руководимо свим спелеолошким активностима како на територији Р Србије тако
и шире.

Рајко Митић -– кандидат за члана Управног одбора
по образовању сам дипломирани политиколог. Планинарењем се бавим десетак
година, члан ПД Авала сам шест година. Власник сам предузећа за конгресни и
пословни туризам и овим послом се бавим тридесетак година. Претходно сам
био председник УО и комерцијални директор београдске фирме Металсервис
као  и  заменик  директора  Пословног  простора  градске  општине  Вождовац.
Стало ми је да спортско рекреативна област попут планинарења опстане као

одржива и добро организована активност у оквиру нашег друштва. Желим да радим на томе
да Авала буде у овој области неко ко ће давати смернице и путоказе.

Миливоје Вуковић – кандидат за члана Управног одбора
Саобраћајни факултет у Београду. Од 1987. и даље: ЖТП Београд, Немањина 6,
Београд:  Диспечер  на  телекоманди,  Инжењер  за  саобраћајне  прописе,  Шеф
одељења реда вожње, Помоћник директора за саобраћај, Инспектор за саобраћајне
послове, Директор Центра за унутрашњу контролу
Од 1987. до 2021: стручни сарадник – асистент у Високој железничкој школи,

предмети: Железничке пруге, Железничке станице, Горњи строј железница, Доњи строј
железница Ожењен, отац троје деце.

Надзорни одбор
Драган Павловић Поп кандидат за члана Надзорног одбора 
Дипломирани правник, специјалиста за радно и управно право. 
Некадашњи млади истраживач, планинар високогорац, водич инструктор 
члан наставног тима Службе и њен секретар, руководилац Регионалне 
станице службе у Љубовији и председник Надзорног одбора ПСС.
Врхунски спортиста међународног разреда, аутор ЕРА водича по 
Азбуковици и један од оснивача Планинарског клуба „Бобија“.

 
Бранислав Кубатовић  – кандидат за члана Надзорног одбора
Члан сам ПД“Авале“ од 2005. године. Бавио сам се оријентиригом, а од стране Борута сам 
ангажован  као дечији инструктор у Летња еколошка школа планинарства. Отац сам двоје 
деце која су чланови нашег Друштва. По струци сам правник.  

Милица Радовановић– кандидат за члана Надзорног одбора
Активно се бавим спортом а члан сам ПД“Авала“ у последњих 6 година. Мајка сам 
једног детета. Завршила сам Правни факултет на Београдском универзитету и имам 
своју Адвокатску кнацеларију.



Драган Божовић – кандидат за члана Већа части
Дипломирао Југословнеску књижевност и Српскохрватски језик. Планинар високогорац од
1959. године од када је непрекидно члан ПД“Авала“. Спровео изградњу Планинарског дома
ПД“Авала“ на Копаонику седамдесетих година прошлог века чија је вредност уткана у наш
удео у Вили „Звончица“. Председник Планинарског савеза Србије у два мандата деведесетих
година током којег је руководио опоравком организације која је претходно имала трогодишњи
период у којем није функционисала. Члан Управног одбора Спортског савеза Србије у којем
је  издејствовао  да  планинарство  буде  препознато  и  рангирано  као  неолимпијски  спорт.
Председник  Скупштине  Планинарског  савеза  Београда  у  једном  мандату.  Током
председничког мандата у ПСС, руководио израдом Програма опоравка чији је значајан део
био оснивање Службе водича у којем је са осталим оснивачима и формално учествовао. Тај
део  програма  се  звао  „Водичи:  људи  и  књиге“.  Одмах  по  окончању  ратних  дејстава  на
територији  Босне  и  Херцеговине  учествовао  у  оснивању  Планинарског  савеза  Републике
Српске,  учествовао  у  раду  Оснивачке  скупштине  Савеза  у  једној  школи  под  Козаром,
организовао слање помоћи у књигама и друго. Израдио први систем за рангирање спортиста
у  планинарству.  Попео  низ  високогорских  врхова  у  бившој  земљи  и  окружењу,  између
осталог  добитник  Златне  значке  словенске  (словеначке)  трансверзале  која  се  добија  за
испењане  све  значајније  врхове  у  словеначким  Алпима.  Добитник  је  највишег  признања
Спортског  савеза  Србије  –  Мајске  награде,  највишег  признања  Планинарског  савеза
Југославије – Златна значка и највишег признања Планинарског савеза Србије – Повеља за
планинарско дело.

Божидар Јовановић – кандидат за члана Већа части
Рођен 1941, Соколац БиХ
- Дипломирао на Рударско - геолошком факултету у Београду
- Магисрирао на истом факултету - научна област геотехника
- Члан планинарског друштва Млади геолог (Средња геолошка школа у Београду)
- Члан планинарског друштва Рудар-геолог (Руд. геол. факултет)
- Члан планинарског друштва Авала
- Добио звање горског спасиоца после курсева на Вршићу и Шари 1964.
- Десетак година био члан екипа ГСС-а на скијалишту Копаоник
- Дуги низ година бавио се оријрнтирингом у време кад је Авала више пута била првак Србије
или у самом врху
- Учествовао на светском првенству у оријентирингу за сениоре
- Био директор неколико такмичења у оријентирингу у огранизацији Авале
- Израдио пет карата на којим се такмичило у оријентирингу
- Био првак СР Југославије у својој категорији
- Добио звање контролора оријентације 

Милутин Чечовић - кандидат за члана Већа части
1959. Рођен у Београду.
1986. Регистровани такси возач
2001. Сувласник и руководилац фирме за међународни превоз робе
1978. Ски инструктор
1978. Приступио ПСД Авала
1982. Приступио ГСС - пионир у обучаванју спасилаца скијању

1987. Ски инструктор (ISIA) – међународна лиценца највишег ранга


